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 Notulen Jaarvergadering 2023 Dorpsbelangen, 28-03-2023 
Aanwezig: Gea Dekker, Greetje Ringrose, Jaap Ringrose, Jacqueline Schoorl, Alida Woltman, Rik 
Woltman, Margriet Hilbolling, Piet Jansen, Coby Krol, Hans Vooges, G.C.B. Suringar, Wilma Dijk, Ben 
Mulder, Jan Prenger, Peter Slor, Marjolein Buijtenhuijs, Janny van Rhee, Mark Pieters, Jan Bonder, 
Harm Reinders, Ronald Reinders, Marco Bonder, Gert Weggemans, Jan de Vries, Annet Adema, 
Jantine Speelman, Ina Klee, Ellen Bos, Arno Klee, Vilma Ponten, Hendrik Jan Bakhuizen, Betty Oost, 
Erik de Weme, Johanna Kits, Lute Pieters, Peter Pasman, Henk Hellema, Pauline Hellema, Iris 
Koffijberg, Jeannet Reinders, Gert Hilbolling, Petra vd Zanden 
Afwezig met kennisgeving: Yentl du Pon, Meindert Krijnsen, Herman Roepman, Anne Marie Leenders 
 

1. Welkom. Fijn dat de opkomst zo groot is. 
2. Notulen jaarvergadering 2021 ongewijzigd vastgesteld.  

Terugkoppeling verkeerscommissie door Hendrik Jan Bakhuizen. De commissie heeft met de 
wethouder en een ambtenaar gesproken: 
a. 30 km zone wordt doorgevoerd in heel Gasteren binnen de bebouwde. Dit vergt wel tijd.  

De gemeente brengt dit in april 2023 ten uitvoert. Er komen tellingen, metingen, smileys 
e.a. De verkeerscommissie houdt een vinger aan de pols. 

b. Snelheid vertragende aanpassingen Oudemolenseweg. Verkeer nadert vanuit die richting 
ons dorp met hoge snelheid en die snelheid daalt niet zomaar naar 30 km / uur. De 
gemeente wil optische aanpassingen toepassen (geen bloembakken) in overleg met de 
commissie en de direct belanghebbende / bewoners Oudemolenseweg. 

c. Doorgaande route Veendam – Assen. Dit traject maakt deel uit van het Gemeentelijk 
Verkeers- en Vervoersplan dat in 2024 van kracht wordt. Er zijn inspraakprocedures. De 
commissie is gevraagd input te leveren. Er is ook contact met Anloo (en misschien wordt 
er contact gelegd met Loon), omdat deze dorpen ook op dit tracé liggen.  

John vd Kaap heeft de verkeerscommissie inmiddels verlaten en daarom bestaat de 
commissie op dit moment nog uit twee personen te weten Jacqueline Schoorl en Hendrik jan 
Bakhuizen. Versterking is welkom. 
Tenslotte is er de oproep aan alle dorpsbewoners ook zelf de voet van het gaspedaal te 
halen, het goede voorbeeld te geven en niet harder dan 30 km / uur door ons dorp te rijden.  
 

3. Jaarverslag 2022 ongewijzigd vastgesteld. 
Opmerkingen vanuit de zaal: 
- Fijn dat het resterende budget van het glasvezelaanleg een mooie bestemming heeft 
gekregen. 
- De AED cursus is aanmerkelijk verbeterd, met dank aan Johan Boonstra.  
- Teleurstelling over het aflasten van het paasvuur. Het bestuur licht toe, dat verzekeren niet 
meer kan. Univé toont nl. alleen coulance richting dorpen die al verzekerd zijn bij Univé en 
neemt geen nieuwe verzekeringen meer aan. De optie voor een evenementenverzekering is 
onbetaalbaar en gaat gepaard met veel randvoorwaarden. Eem paasvuur in Gasteren is 
daardoor niet langer te verzekeren is. Er was wel een plek, nl op het erf van Harm v Rhee.  
Ijsvereniging Wintervreugd is wel verzekerd bij Univé. Jeroen Oomen informeert bij Univé of 
dit mogelijkheden biedt voor een toekomstig paasvuur (2024). De plek van het paasvuur 
wisselt i.v.m. de gewassen op het land van Van Rhee. Misschien leidt dat tot ingewikkelde 
stikstofberekeningen? Overigens heeft de gemeente toegezegd die berekening voor haar 
rekening te willen nemen. 
 
Het bestuur brengt verslag uit van het gesprek met de wethouder op 20-3-2023 over wonen: 
Er is een bijeenkomst geweest met dorpsbewoners waarop stickers zijn geplakt op plekken 
die in aanmerkingen zouden kunnen komen voor woningbouw. Er werden op die avond op  
reële en op irreële plekken stickers geplakt. Om te voorkomen dat het bestuderen van deze 



2 
 

plekken weer heel veel tijd in beslag neemt bij de gemeente, heeft het bestuur er bij de 
gemeente op aangedrongen de drie meest kansrijke plekken te onderzoeken: 
1. (met dank aan Harry Wolters) De weg naar de landbouwschuur van de Boermarke zou 

geschikt kunnen zijn voor woningbouw. Het betreft met name het eerste stukje. Er zou 
aan weerszijde van de weg gebouwd kunnen worden. Theo Eggens en Klaas Enting 
willen wel stukjes grond verkopen. Het is nog niet duidelijk om hoeveel huizen dit zou 
gaan. 

2. Schuur aan de Brink (was afgewezen, maar de gemeente gaat toch weer kijken). De 
gemeente staat geen woningbouw toe in schuren. Maar deze schuur is van oorsprong 
een huis waar de woonvergunning vanaf is gehaald. Er is een kans hier weer een 
woonvergunning op te zetten zonder het scheppen van een precedent op het bouwen 
van locaties waar nu schuren staan.  

3. Schuur van Het Drentse Landschap. Bouwen op deze plek roept veel vragen op, maar is 
het onderzoeken waard.   

- De provincie heeft een verdeling gemaakt van het aantal huizen per gemeente, maar hieruit 
is niet zomaar te destilleren hoeveel huizen in Gasteren kunnen komen. Er wordt gekeken 
naar beschikbare ruimte en dan naar wat er kan i.p.v. er ‘moeten’ in dit dorp zoveel huizen 
komen.  
- De gemeente regelt de inspraak voor alle belanghebbenden. 
- Dorpsbelangen gaat verder in gesprek met de wethouder. De inzet is betaalbare huizen 
voor jongeren (i.p.v. een paar dure woningen). De vorm waarin dit project ontwikkeld zou 
kunnen worden is nog niet bekend. Dorpsbelangen wordt in elk geval geen 
projectontwikkelaar. Het is de bedoeling dat de nieuwbouw ter beschikking komt aan de 
Gastenaren. De gemeente is hiervan op de hoogte (tip vanuit de zaal: t.z.t. lokaal publiceren). 
Misschien is het dan nodig een Vereniging van Eigenaren op te richten met diegene die 
willen bouwen? Zodra Dorpsbelangen deskundigheid nodig heeft op dit gebied, wordt dit 
aangetrokken.  
 

4. Jaarrekening en toelichting 2022 incl. contributie 2024 
- Johan Boonstra. Heeft een nieuwe reanimatiecursus opgezet en combineert de start- en 
herhalingstraining. Iedereen betaalt eerst zijn eigen training, declareert het bedrag bij de 
zorgverzekeraar en declareert eventueel de rest bij Dorpsbelangen. Lege plekken zijn 
opgevuld door mensen van buitenaf die iets meer lesgeld hebben betaald. Daardoor heeft 
Dorpsbelangen een klein beetje winst gemaakt op de reanimatietrainingen.  
- Rietvogels meldt: mocht er behoefte zijn aan een financiële bijdrage voor een nieuwe AED, 
dan kan er een beroep op de vereniging worden gedaan. Tot nog toe voldoen de 
reserveringen op de balans van Dorpsbelangen en de Pannenkoekenboerderij.  
- Begroting 2023. Er wordt toestemming gevraagd en gegeven door de vergadering voor het 
ondersteunen van de speeltuin met €900 (€300 uit glasvezelbudget; €300 in2022 van het 
positieve resultaat op de resultatenrekening; €300,- uit reserve 2023). 
- Stichting Af en toe Wat stopt als Stichting en er komt een werkgroep onder Dorpsbelangen 
genaamd De Kartrekkers. Dit scheelt Af en toe Wat nl. veel financieel gedoe. De Kartrekkers 
willen naast de in-en ontspanningsweek ook andere zaken organiseren. Dit betekent dat de 
kosten stijgen. Het voorstel is daarom de contributie van Dorpsbelangen met  €2,50 p.p. 
verhogen m.i.v. 2024. Voor een eenpersoonshuishouden wordt de contributie vanaf 2024 
€10,- en voor een meerpersoonshuishouden wordt de contributie €20,- per jaar. De 
vergadering stemt in. 
- De Rietvogels dragen dit jaar €250,- bij aan de In- en Ontspanningsweek. 
- 43% van de contributie van Dorpsbelangen gaat naar het Dorpshuis. Dit is ontstaan in ’96 
met de komst van het nieuwe dorpshuis. Het Dorpshuis zou leden werven in het dorp, maar 
Dorpsbelangen deed de rondgang voor en inning van de contributie en droeg dit over aan 
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het Dorpshuis. De verantwoording daarom wijzigen in: Inning bijdrage aan het Dorpshuis 
verloopt via inning contributie Dorpsbelangen.  
- Speeltuin Zandkampen. Er zijn plannen voor twee speeltoestellen: een nieuwe 
nestschommel en een toestel ter vervanging van het klimrek. Het totale benodigde bedrag 
bedraagt ca €5100,-.  Het bedrag voor de nestschommel is binnen. Geld voor het tweede 
toestel nog niet (helemaal, hangt ook af van de bijdrage van de gemeente, wordt dat €1000 
of €2000?) 
Commissie: John vd Kaap heeft zijn taken neergelegd. Marja en Erik bekijken de 
vervolgstappen (bepalen welk toestel en benodigde financiën). 
- Vraag aan de vergadering. De klok van het schoolgebouw op het voormalig schoolplein is 
gevallen en kapot. Er is €135,- nodig voor de vervanging. Het voorstel dat Dorpsbelangen dit 
betaalt is aangenomen.  
 

5. Kascommissie 
- Kascommissie: Hendrik Jan Bakhuizen en Henny Brouwer. Hebben steekproeven genomen 
en controles uitgevoerd en hebben geen omissies aangetroffen.  
De ledenvergadering verleent dan ook decharge aan het bestuur van Dorpsbelangen 
(waaronder de penningmeester).  
- Hendrik Jan Bakhuizen verlaat de kascommissie, Henny Brouwer blijft nog een jaar. Jeroen 
Oomen meldt zich als nieuw lid, waarvoor dank. 
 

6. Voorstel nieuw bestuurslid 
Yentl du Pon is helaas afwezig, maar ze wil graag toetreden tot ons bestuur als lid van de 
jonge generatie. We vragen en ontvangen toestemming tot benoeming van Yentl tot 
bestuurslid van Dorpsbelangen Gasteren.  
Vraag vanuit de zaal: mag het bestuur volgens de statuten uit 6 personen bestaan? Het 
bestuur gaat dit bekijken. NB: artikel 8 van de Statuten Dorpsbelangen luidt: ‘het bestuur van 
de vereniging bestaat uit ten minste vijf meerderjarige personen’.  
 

7. Verslag vanuit het Dorpshuis door Jan Post. 
- Beheergroep bestaat nog steeds uit 5 personen, die eens per 14 dagen met elkaar in 
overleg gaan. Achter deze beheergroep schuilt een groot aantal (> 10) vrijwilligers. 
Vier keer per jaar vindt er overleg plaats tussen de Beheergroep en het bestuur van het 
Dorpshuis.  
- Positieve resultaten van het Dorpshuis worden geïnvesteerd in het dorpshuis of 
gereserveerd voor onderhoud en verduurzaming. Zo is er b.v. een nieuw projectiescherm 
aangeschaft. Energiekosten zijn enorm gestegen, maar konden worden betaald.  
- In 2022 hebben er weer veel activiteiten plaatsgevonden. Zo wordt de Run forest Run een  
jaarlijks terugkerend evenement, is de Sport-en spelweek weer gefaciliteerd en is er ook een 
geweldig Shakespeare toneelstuk opgevoerd (en er komt een tweede toneelstuk). 
- Faciliteren en verbinden zijn de sleutelwoorden voor het Dorpshuis. Afhankelijk van de 
groep die een beroep op het Dorpshuis doet, worden de zaken geregeld van koffie tot 
bitterbal. Het doel is dat iedereen zich prettig voelt bij het te gast zijn in het Dorpshuis. 
Als je als vereniging iets wilt organiseren, schuif dan aan bij het overleg van de Beheergroep 
(eens per 14 dagen op de dinsdag) om te bepalen wat je wensen zijn en hoe het Dorpshuis 
hierin kan faciliteren.  
Oproep: het Dorpshuis zoekt een echte voorzitter met een blik naar de toekomst en een 
helikopter view. 
 

8. W.v.v.t.t.k. 
- Is er geld gereserveerd voor de onderhoud van het dorpshuis? Een bouwkundige van de 
gemeente heeft het Dorpshuis geïnspecteerd. Er is geld om de vloer en het dak te vervangen, 
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maar dit hoeft niet acuut. Er zijn plannen voor verduurzaming van het gebouw zoals ruiten 
vervangen, warmtepomp installatie, extra zonnepanelen plaatsen en ledverlichting 
aanbrengen. Sommige dingen kunnen snel, sommige zaken vragen eerst een begroting 
(inclusief technische zaken, subsidies en het aanspreken van eigen reserve) voordat knopen 
kunnen worden doorgehakt. Alle plannen kunnen in principe worden gerealiseerd. Het geld 
wordt in principe lokaal besteed, dus de uitvoering wordt bij voorkeur met een lokale 
aannemer en lokale installateur uitgevoerd, tenzij dit grote vertraging met zich meebrengt.  
- De Beheergroep van het Dorpshuis krijgt een groot compliment vanuit de zaal.  
- BOKD: 5 sterrendorp is ook ooit ter sprake gekomen. Het lijkt verstandig dit te reviewen. 
Moet er een ster bij of af? Moet er een nieuw bord komen? Dit pakt het bestuur van 
Dorpsbelangen op. 
 
Pauze 

9. Winanda Hoegen (BOKD) en Marijke Zwart (Landschapsbeheer Drenthe, LBD). 

Onderwerp: Nationale parkenproject Drentsche Aa waarin voor en door de inwoners van het 

landschap van de Drentsche Aa de natuur en het landschap in het gebied worden versterkt. 

- Nederland kent 20 Nationale Parken, waarvan drie in Drenthe, waaronder het Nationaal 

Park de Drentsche Aa. Voorheen waren vooral educatie en toerisme aandachtspunten, maar 

er komt een transitie naar een Nationaal Park nieuwe stijl (opgelegd door overheid). Hierbij 

gaan geïsoleerde natuurkernen over tot grotere plekken die met elkaar in verbinding staan 

en waarin grenzen  vervagen en er ruimte komt voor natuur in de omringende zones.  

Het Drentsche Aa gebied geldt als voorbeeld voor de rest van Nederland, omdat wonen en 

werken hier al samen gaan met de natuur.  

Het project waar Gasteren (als 5e dorp) aan mee kan doen, is genaamd het ‘Impuls project’. 

Het betreft een samenwerking met BOKD, de overige 4 dorpen die al zijn aangehaakt 

(Midlaren, Elp, Loon, Drouwen) en dorpsbewoners. Het zijn de bewoners die met ideeën 

moeten komen. Deze ideeën gaan over het behoud en het versterken van de natuur in het 

dorpslandschap, dus het versterken van de eigen omgeving in en rond Gasteren.  

Voordat de brainstormsessie kan plaatsvinden komt een aantal kritische noten ter tafel: 

- Waar is SBB in dit geheel? Een aantal inwoners heeft in het verleden gemerkt, dat SBB zich 

strikt houdt aan haar eigen visie en plannen. Het lijkt dus belangrijk SBB op tijd aan te haken. 

Overigens is SBB op de hoogte van dit plan en hebben ze ook toegezegd tijd en geld erin te 

investeren. Let wel: binnen de bebouwde kom heeft SBB geen zeggenschap. 

- Er ligt een Dorpsomgevingsplan van Gasteren met doelstellingen die overeenkomen met de 

doelstellingen van dit nieuwe project. We zouden hierop kunnen voortborduren. 

- Er gebeurt al heel veel in Gasteren. We hebben al veel werkgroepen. Is er ruimte voor nog 

een nieuwe? Voorkom dubbelingen. 

- Het levert Gasteren vooral de samenwerking op: met elkaar, het BOKD en de andere 

dorpen. 

- Voorbeelden van initiatieven in Midlaren, één van de andere vier dorpen:  

- Op sommige plekken lagen vroeger sloten, maar die zijn verdwenen. Er is 

onderzocht waarom dit gebeurd is en hoe hiermee in de toekomst rekening mee kan 

worden gehouden.  

 - Welke beplanting staat er in het dorp, maar hoort er niet thuis (exoot). 

 - Opzetten bijenlint en ophangen nestkastjes. 

- Patrijs en Roggelelie terugbrengen. 

- Kruiden zaaien in een strook richting Zuidlaardermeer ter verhoging van de 

biodiversiteit. 
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Bestaande voorbeelden in Gasteren: 

- Landschapsbeheer Drenthe en Ijsvereniging Wintervreugd hebben in het verleden 

samengewerkt over het met elkaar verbonden zijn van de venen. Er zitten exoten in de 

ijsbaan. Het is met dit soort gesprekken wel noodzakelijk dat je elkaars taal spreekt. 

- Heidewerkgroep in Gasteren vergroot de heide.  

 

Bedenk hoe je de verbinding tussen het dorp en de natuur nog beter maakt. Daarover gaat 

de brainstormsessie. 

Een gedetailleerd verslag van de Brainstormsessie volgt via Winanda en Marijke. Een greep 

uit de ideeën: 

- boswallen herstellen; 

- exoten verwijderen; 

- verbodsborden weghalen; 

- landschapselementen versterken; 

- biodiversiteit in de lucht en op de grond verhogen; 

- voedselbos of dorpsmoestuin aanleggen; 

- waterpeil op (welk?) niveau brengen; 

- samenwerken met boeren; 

- bloemen en kruidenbermen realiseren; 

- stop het aantal bankjes; 

- prikkeldraad verwijderen 

- e.a. 

 

Volgende stap: 

- Er komt een verslag van de bijeenkomst. 

- Er komt een uitnodiging voor alle bestaande werkgroepen om samen bij elkaar te komen en 

te bespreken of sommige ideeën kunnen worden ondergebracht bij een bestaande 

werkgroep of dat het mogelijk is overkoepelend de bestaande werkgroepen aan elkaar te 

koppelen?  

- Houd InGasteren in de gaten. 

 

10. 21:30 uur Sluiting 

 

 


